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Fra: Jan-Fredrik Larsen [mailto:jan-f-l@online.no]  

Sendt: 9. oktober 2015 10:41 

Til: Anne Sofie Bjørge 

Kopi: Kjell Seberg; Arthur Wøhni 
Emne: Re: Begrenset høring - forslag til handelsanalyse Stabekk sentrum. Handelsstandsforeningens 

tilbakemelding i en begrenset høring. 

 
Takk  for oversendelsen. Dette synes å være et fint analyseopplegg for Stabekk. Du har fått 

med viktige forhold som det skal settes fokus på. Det er bra at analysen redegjør for de 

praktiske og rettslige planrammene blant annet. 

  

Dette forslaget kan være "skole" for analyseopplegg for andre sentre i bygda som skal 

utvikles og gjøres bedre. Enkelte detaljer som er viktig for sentrumslivet og som ikke er 

nevnte enda, er det viktig å kunne innarbeide i tillegg etter som analysearbeidet går 

fremover. Vi kan kanskje bli trukket litt inn i prosessen slik at vi også kan komme med noen 

råd om hva vi da måtte kunne se at det vil være behov for. 

  

Det er bra at handelsanalysemodellen som kommunen har arbeidet mye med, tas i bruk 

her. 

  

Vår oppsummering er at dette er et fint opplegg til handelsanalyse som vi gleder oss til å 

følge med på fremover også. 

  

I og med at reguleringssjefen og samfunnsdirektøren har vist et godt engasjement for å 

utvikle et godt verktøy for sentrumsbygging i kommunen, så sender vi kopi av våre 

merknader til dem. 

  

Vennlig hilsen 

Asker og Bærum handels- og servicebedrifters forening 

  

Jan-Fredrik Larsen, styreleder 

  

  

Den 05.10.2015 09:16, skrev Anne Sofie Bjørge: 
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Begrenset høring -  forslag til handelsanalyse Stabekk sentrum  

  

Regulering har utarbeidet et forslag til handelsanalyse for Stabekk sentrum, se vedlegg. 

Analysen er en av flere som utarbeides som del av reguleringsplanarbeidet med Stabekk 
sentrum.  

  

Forslaget er tilgjengelig på våre nettsider, se  

https://www.baerum.kommune.no/Stabekk 

se «dokumenter og lenker i daken»/ Stabekk – områderegulering, postliste – innsyn. 

  

  

Vi ber om tilbakemelding  

med frist 20.10.2015. 

  

  

https://www.baerum.kommune.no/Stabekk


Med hilsen 

  

  

  

Anne Sofie Bjørge 

seniorarkitekt 

  

  

Kopi til: 

Johan Steffensen 

  

  

  

Vedlegg:     
Handelsanalyse Stabekk sentrum 2926868 
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